

Referat

Fremmødte: Signe og Jeppe (Mangler Karoline og Benjamin)

1) Nyt fra bestyrelsen

- Udlejning af fælleslokale, hvordan går det?
 - Det går okay, vi hjælper hinanden, men det kræver altid at min 1 fra bestyrelsen er hjemme i weekenden.
- Oprettelse af Mobilepay Box
 - Vi spørger den regnskabsansvarlige til regnskabsmødet den 17/8, kl. 16-17
- Afdelingsmøde den 5/9, kl. 18
 - Valg af bestyrelse og måske et aktivitetsudvalg
 - Godkendelse af det kommende års budget for boligafdelingen.
 - På afdelingsmødet kan beboerne bringe andre emner vedrørende vilkårene for at bo i afdelingen på dagsordenen. Fx renoveringer, vedligeholdelsesordning, husorden eller aktiviteter for beboerne.
- Vi har spurgt Tækker Group om møblering ift. terrassen, de vil muligvis indkøbe bordbænkesæt, dog har vi ikke modtaget noget endeligt svar endnu.

2) Interne arrangementer

- Fredagsbar
 - Desværre meget få der kom, vi må evaluere efter sommerferien ift. fremtidige fredagsbarer.
- Sommerfest
 - Dato: 12 august – Bestyrelsen planlægger ultimo juni. Oprettelse af FB-begivenhed muligvis før.
 - Ideer: Foodtruck, masser af øl, hygge og diverse aktiviteter

3) Eventuelt